
Motion till Förbundsstyrelsen  

 

Bakgrund: 

 

Många golfklubbar i Sverige brottas idag med stora ekonomiska problem. Det finns en uppenbar risk 

att golfklubbar i en framtid kommer att få ökade kostnader och tvingas justera den dagliga driften.  

 

Alla klubbar ser olika ut och nyttjar SGFs tjänster och produkter olika. Dock är avgiften samma för 

alla klubbar baserat på antal medlemmar.  

 

Behöver vi ett nytt avgiftssystem till SGF?  

 

VGDF föreslår en översyn där man bl.a. belyser följande: 

 

• En grundavgift till SGF.  

• Ett tjänsteutbud från SGF där golfklubbarna själva väljer nivå av tjänster man vill köpa. Allt 

satt i relation till den enskilda golfklubbens ekonomi och behov. 

 

Förbundsstyrelsen bör tillsätta en utredning baserat på ovanstående argument. Detta i linje med 

likarartade problem och lösningar i andra branscher. 

 

Målbild: 

 

SGF erbjuder ett antal anpassade tjänster och produkter som den enskilda Golfklubben kan välja på 

utifrån de specifika behov klubben har. 

 

Yrkande: 

 

Med anledning av vad som ovan beskrivits yrkar VGDF på att FM beslutar att: 

 

• Uppdra åt FS att tillsätta en extern och oberoende utredning som ser över dagens 

avgiftssystem. Denna får i uppgift att lämna förslag till hur ett nytt ekonomiskt förhållande 

skulle kunna se ut mellan golfklubbarnas i landet och SGF samt vilka konsekvenser detta 

skulle få. 

 

Värmlands Golfförbund 

 


